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Protokoll styrelsemöte S17 2010–06–07

Närvaro: Sofia Mattsson Ordförande
Tobias Månsson Sekreterare
Fredrik Andersson Skattmästare
Anders Eriksson Cafémästare
Mazdak Farzone Sexmästare
Tobias Johannesson Industrimästare
Jessika Nilsson Programmästare
Philip Ridderheim Överphös
Carl Christian Arlock Blivande Industrimästare
Fredrik Karlsson Blivande Programmästare

§1 OFMÖ Ordförande Sofia Mattsson förklarade mötet öppnat, 17.13.

§2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.

§3 Adjungeringar Carl Christian Arlock och Fredrik Karlsson adjungerades.

§4 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes, med ändringen att punkten §9 Som-
marshiphte flyttas till punkt §14.5.

§5 Föregående
mötesprotokoll

Protokoll S11, S12, S14, S15, S16 godkändes.

§6 Beslutsuppföljning Beslutsuppföljningen ser ut som följer:

# Ansvarig: Beslut: Beslutat: Rapporteras:
18 Sofia Policydokument S10 2009 S18 2010

§7 Utskottsrapporter Tobias J rapporterade att han tillsammans med sin efterträda-
re Mikael börjat arbeta på sponsordokument, sponsorpaket och
diskuterat igenom området.

Carl Christian rapporterade i Källarmästarens frånvaro att han
har pratat med Per-Henrik om avloppet som kommer att prata
med Akademiska Hus. Tydligen ska det finnas en väldigt kunnig
person på Akademiska Hus som de ska skicka.

Philip rapporterade att han har bokat in möte med Mats Ceder-
vall och Nora Ekdahl inför nollningen till hösten.

Mazdak rapporterade att Sexmästeriet har anordnat en sommarp-
hest som var väldigt lyckad. Han har även planerat inför ekono-
miarbete.

Anders rapporterade att Cafémästeriet har haft utskottsmöte samt
att de fotograferat sig inför README. Axfood tog inte med sig
tomburkarna senast de var här så de kommer få ligga några vec-
kor till. Vidare har han planerat in lite sommaraktivieter för Café-
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mästeriet, bl.a. skapandet av ett tygmärke och planeringen av en
egen lek på L.I.G.G.

Tobias M rapporterade att han anordnat en tackfest för sina funk-
tionärer. Han lade även fram att README ville ha in texter från
alla utskotten, men att mer information skulle komma via mail.

Jessika rapporterade att hon har inventerat alla Ouveraller.

Fredrik A rapporterade att han och Philip har varit på banken
vilket tog en massa tid. Vidare sa han att det finns en massa jobb
kvar att göra under sommaren, bl.a. faktureraringar.

§8 Ekonomisk status Det kommer att komma en vettig ekonomisk status efter som-
maren, då Skattmästaren har sammanställt lite mer.

§9 Sommarshiphte Avhandlades på punkten §14.5.

§10 Fester under
nollningen

Ordförande läste upp det som ordförandekollegiet kom fram till
2009 och Philip lade fram vad överphöskollegiet diskuterat i frå-
gan.

Fredrik A lade fram att tidigare år så har nollorna heller inte varit
medlemmar i kåren under nollningen.

Sofia kommer att vilja ha ett möte med Annika Landfors på till-
ståndsmyndigheten någon gång i augusti.

Fredrik A lade fram ett förslag att man efter vecka 0 kanske kan
släppa biljetter till kårmedlemmar först och efter några dagar till
övriga personer. Styrelsen diskuterade frågan.

Tobias J yrkade på streck i debatten och styrelsen beslöt att dra
steck i debatten.

Styrelsen var för Fredrik A:s förlsag men kom överens om att inte
ta något beslut i frågan.

§11 Kårsafarit Anders upplös mötet om kårsafarit och hur Cafémästeriets tan-
kar gick kring evenemanget. Styrelsen diskuterade hur man skul-
le visa upp sektionen under kårsafarit. Styrelsens mening var att
visa upp vår verksamhet som alla är välkomna till.

Ett förslag var att skicka upp Sparky och Fredrik A lade fram ett
förslag på något häftig datorprogram som med något medium
spred något budskap, förslagsvis en dator som skickade ut en
bild via Bluetooth till alla enheter i närheten. Styrelsen tyckte det
var en bra idé.

§12 Val och entledigande
av funktionär

Styrelsen beslöt

att entlediga Tobias Månsson från posten som Vice Ordförande

att välja Anders Eriksson till posten som Vice Ordförande.
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§13 Meddelande Sofia meddelade att hon i veckan ska på möte gällande upp-
fräschningen av E-huset.

Fredrik A meddelade att det är en IT-framtidsverkstad på ons-
dag där vi är inbjudna med en plats. Tobias J kommer att gå på
mötet.

Fredrik A meddelade att det var sommarphest i lördags och det
var en väldigt blöt kväll.

Anders meddelade att han ville ha in kritaskulder från berörda
personer.

Fredrik A meddelade att det numera är råsa på campus.

Tobias M meddelade att det var tre från Data, han själv, Felix Hall
och Martin “Bella“ Belahorka, som klarade trulsstöten.

§14 Övrigt Jessika påpekade att utskottsbilderna i README inte borde tas
på konstiga ställen runt om i huset som vi egentligen inte får vara
på eftersom vi inte borde skylta med vår närvaro där.

Fredrik A lyfte frågan om när nästa styrelsemöte borde vara. So-
fia svarade att det troligen inte kommer att ha ett möte tidigare
än veckan -1.

Anders påpekade att det är svårt för LTH-studerande att hitta
ner till iDét. Fredrik A påpekade att det finns skyltar uppe som
enligt hans undersökningar fungerar. Carl Christian fick i upp-
drag att kolla på hur mycket inverkan vi får göra på huset för att
skylta med vår närvaro.

Anders frågade hur många som skulle vara i iDét i sommar och
om han skulle ställa lite ätbart i styrelsekylen.

§14.5 Sommarshiphte Styrelsen diskuterade olika förslag och olika tidpunkter. Bästa
förslaget var helgen 6, 7, 8 augusti. Carl Christian lades fram ett
förslag om Ven som var billigt, kollade upp det och gav ett posi-
tivt besked om att vi kunde vara där den förslagna tidpunkten.

Styrelsen beslöt att åka till Ven på sommarshiphtet.

Anders, Tobias M och Mazdak blev ansvariga för sommarshiph-
tet.

§15 OFMA Ordförande förklarade mötet avslutat klockan 18.53.
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Vid protokollet

Tobias Månsson
Sekreterare

Justeras

Sofia Mattsson
Ordförande
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